

说明书 Instructions



Model: TM201/TM202 JUL227HYL222-297-X

电池安装 Battery installation



中文

- 1. **开机/关机(音量小)/音量大键** 开机、关机(音量小),音量大。
- 2. 睡眠曲键

进入模式时启动20首midi, 音量自动调为35分 贝, 摇晃切换无效。

3. 录音键

短按一下"滴"声后,进入即录即放,播放 变音,播放音量调到最大。 长按3秒"滴滴"声或者按任意功能键退出 录音模式。

4. 灯光切换键

7色切换: 短按切换灯光颜色, 长按关闭灯光。

5. 模式切换键

模式1: 趣味音乐

6首特效音按顺序播放,摇晃切换。

模式2: 动物声音

5首特效音按顺序播放,摇晃切换。

模式3: 0K0N模式

3首动物唱,3首钢琴唱midi按顺序播放。 模式4: 音效

22首音效按顺序播放,摇晃切换。

震动开关

摇晃切换(即录即放模式,睡眠曲模式下无效)。

休眠与低电量

10分钟无操作,关闭灯光,进入待机模式。 30分钟后再无任何操作,自动关机(需要开关 电源才能重新工作)。









English

1.Power on,off (low volume), top volume

Power on, off (low volume), top volume.

2.Iullabies

When entering the mode, start 20 midi, the volume is automatically adjusted to 35, and the shaking switch is invalid.

3.Recording

Short press the "di" sound, enter the record and play, play the voice change, and adjust the playback volume to the maximum. Press and hold for 3 seconds to make a beeping sound or press any function key to exit the recording mode.

4.Switch lighting

7-color switching: short press to switch the light color, long press to turn off the light.

5.Switch Mode

Mode 1: Funny music

6 special effects sounds are played in order, shake to switch.

Mode 2: Animal sounds

5 special effects sounds are played in order, shake to switch.

Mode 3: OKON mode

3 animals sing, 3 piano song midi play in order.

Mode 4: Sound effect

22 sounds effects are played in order, shake to switch.

Vibration switch

Shake switch (record and play mode, invalid in sleep mode).

Dormant and low power

If no operation within 10 minutes, it will turn off the lights and enter standby mode. If no operation within 30 minutes, it will automatically shut down (requires a switch power supply to work again).

WARNING Package is not toy, please keep it away from children! Children play must be under the supervision of adults, adults take out toys from package and complete installation! To avoid accidental swallowing or asphyxiation, please do not allow children to play with toys that is breaking apart! Olny the adults can install and replace the battery. Keep away from fire!

Battery Notices The toys uses 2 1.5V "AAA" non-rechargeable

- Description of the battery should be
- taken out and loaded in accordance with the polarity and voltage signs on the toy battery box. The battery should not be short-circuited. Non-rechargeable batteries cannot be charged. Different types of batteries or old and new batteries cannot be
 - mixed to use.

Only the same or equivalent battery as the recommended battery can be used. The used battery should be taken out of the toy. If it is not used for a long time, please take out the battery in the toy. The power terminals must not be short-circuited. Cannot connect to more than the recommended number of power supplies.

Common Troubleshooting

If there is a sudden crash in the course of the game, please take the following steps to troubleshoot:

- Turn off the device.
- Take out the battery, shut down power supply.
- Leave the device for a few minutes before reloading the battery.
- Reset.
- If you can't troubleshoot it, please try new batteries again.

Maintenance

- Wipe the surface with a soft dry cloth to keep the toys clean.
- Avoid direct sunlight and keep away from any heat sources.
- Please take out the battery when you are not using it for a long time.
- Do not collide with hard objects or attempt to disassemble the device.
- Do not immerse the toy in water and avoid dampness.

keep this instruction for future reference, as it contains important information.



产品中有害物质的名称及含量

	有害物质					
部件名称	铅 (Pb)	汞 (Hg)	鎘 (Cd)	六价铬 (CR(VI))	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)
塑胶件	0	0	0	0	0	0
电路板组件	×	0	0	0	0	0
五金件	×	0	0	0	0	0
本表格依据SJ/T 11364 的规定编制。 〇: 表示该有害物质在该物件所有材料中的含 量均在GB/T 26572规定的限量要求以下。 X: 表示该有害物质至少在该部件的某一均质 材料中的含量超出GB/T 26572 规定的限 量要求。但上表中,标有"X"的所有部 件都符合欧盟RoHS法规"欧洲议会和欧盟 理事会2003年1月27日关于电子电气设备 中限制使用某些有毒有害物质的 2002/95/EC号指令"。 注: 环保使用期限的参考标取决于产品正常工 作的温度和湿度等条件。						



Baby Growth accompanied with curiosity and imagination!

Customer service Support







info@Tumama-kids.com www.Tumama-kids.com (C)2022 Tumama Kids Care (ShenZhen) Company Limited. All Rights Reserved. 中文

- 1. **开机/关机(音量小)/音量大键** 开机、关机(音量小),音量大。
- 2. 睡眠曲键

进入模式时启动20首midi, 音量自动调为35分 贝, 摇晃切换无效。

3. 录音键

短按一下"滴"声后,进入即录即放,播放 变音,播放音量调到最大。 长按3秒"滴滴"声或者按任意功能键退出 录音模式。

4. 灯光切换键

7色切换: 短按切换灯光颜色, 长按关闭灯光。

5. 模式切换键

模式1: 趣味音乐

6首特效音按顺序播放,摇晃切换。

模式2: 动物声音

5首特效音按顺序播放,摇晃切换。

模式3: 0K0N模式

3首动物唱,3首钢琴唱midi按顺序播放。 模式4: 音效

22首音效按顺序播放,摇晃切换。